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 «Ανεμοδαρμένη» 

Παμβώτιδα! 

 

 

 

 

 

Παραδομένη στους ισχυρισμούς ανέμους είναι η Παμβώτιδα. Ανέμους που κατά 

διαστήματα σαρώνουν και το λεκανοπέδιο Ιωαννίνων. 

Η λίμνη είναι φουρτουνιασμένη παίρνοντας την χειμωνιάτικη εικόνα της και ο έντονος 

κυματισμός έχει ως αποτέλεσμα τα νερά να καλύπτουν σε ορισμένα σημεία και τον 

πεζόδρομο. 

Οι εικόνες που χαρίζει ωστόσο είναι πανέμορφες.. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

Οι αλιείς της Πρέβεζας 

“καθάρισαν” τον 

Αμβρακικό Κόλπο 

 

 

 

 

 

Για μια ακόμη φορά οι αλιείς της Πρέβεζας ένωσαν τις δυνάμεις τους και σε 

συνεργασία με την “Εναλεία” καθάρισαν μεγάλες ποσότητες φερτών υλικών και 

σκουπιδιών που άφησαν πίσω τους οι δυνατοί άνεμοι που έπληξαν πρόσφατα την 

περιοχή. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

mailto:geoteeip@otenet.gr
https://www.epiruspost.gr/anemodarmeni-pamvotida/
https://epirusgate.gr/oi-alieis-tis-prevezas-katharisan-ton-amvrakiko-kolpo/


Αυγενάκης: Διάλογος Ναι, Αλλά 

Σε Ρεαλιστική Βάση Και Με 

Ειλικρίνεια- Τα Προβλήματα 

Των Αγροτών Απαιτούν Ενότητα 

Και Όχι Διαχωριστικές Γραμμές 

 
 

Στις Βρυξέλλες για τη σύνοδο των Υπουργών Γεωργίας και  των EUMED-9, που 

γίνεται για πρώτη φορά για αγροτικά θέματα 

«Ο διάλογος ποτέ δεν ζημιώνει. Συζητάμε με όλους σε όλη την Ελλάδα, αλλά σε 

ρεαλιστική βάση και με ειλικρίνεια», τόνισε ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Τροφίμων Λευτέρης Αυγενάκης σε συνέντευξή του στην εκπομπή «Καλημέρα» του 

Γιώργου Αυτιά στον ΣΚΑΙ, όταν ρωτήθηκε για πιθανές αγροτικές κινητοποιήσεις στη 

χώρα μας. 

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

 

Τέσσερις νομοί περιμένουν τα 

έργα για το νερό… 

 

 

 

 

 

 
Παρότι τα προβλήματα υδροδότησης και στην Άρτα και την Πρέβεζα είναι σοβαρά, 

από την Λευκάδα έρχεται η μεγαλύτερη αγωνία για την τύχη του σημαντικού έργου 

ύδρευσης των 140 εκατομμυρίων που έχει απενταχθεί από το Ταμείο Ανάκαμψης. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_633.html
https://www.epiruspost.gr/tesseris-nomoi-perimenoyn-ta-erga-gia/


Πώς αλλάζουν οι εποχές λόγω της 

κλιματικής αλλαγής 

 

 

 

 

 

 

 

Η επέκταση της θερινής περιόδου και η συρρίκνωση των ενδιάμεσων εποχών, δηλαδή 

του Φθινοπώρου και της Άνοιξης, παρατηρείται τα τελευταία χρόνια κυρίως λόγω της 

κλιματικής αλλαγής αλλά και συνολικά της υπερθέρμανσης του πλανήτη. Όπως εξηγεί 

στο Αθηναϊκό-Μακεδονικό Πρακτορείο Ειδήσεων ο καθηγητής Κλιματολογίας του 

Εθνικού Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών και πρόεδρος της Ελληνικής 

Μετεωρολογικής Εταιρείας, Παναγιώτης Νάστος «η αίσθηση είναι ότι οι 4 εποχές 

αρχίζουν πλέον και συρρικνώνονται και μειώνονται, γίνονται δύο». «Παρατηρείται μία 

επέκταση της θερινής περιόδου μέσα στο φθινόπωρο. Ο χειμώνας κυρίως λόγω 

κλιματικής αλλαγής εμφανίζει αυξημένες θερμοκρασίες και ειδικά ο χειμώνας του 

2023. Ουσιαστικά το καλοκαίρι παρατείνεται μέσα στο φθινόπωρο», υπογραμμίζει στο 

ΑΠΕ-ΜΠΕ ο κ. Νάστος. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

Ψηφιακή ένταξη και απένταξη 

αγροτών στο ειδικό καθεστώς 

ΦΠΑ 

 

 

 

 

 

 

Η Ανεξάρτητη Αρχή Δημοσίων Εσόδων παρέχει από χθες (19/1) νέα ψηφιακή 

δυνατότητα υποβολής δήλωσης φυσικών προσώπων που ξεκινούν αγροτικές 

εκμεταλλεύσεις και αγροτικές υπηρεσίες για ένταξή τους στο ειδικό καθεστώς του 

άρθρου 41 του κώδικα ΦΠΑ, καθώς και για την απένταξη από αυτό. 

Με την ψηφιοποίηση της διαδικασίας καταργείται η χρονοβόρα χειρόγραφη διαδικασία 

και οι επισκέψεις στις ΔΟΥ για ένταξη ή απένταξη στο ειδικό καθεστώς, που 

ενδεικτικά και μόνο το έτος 2023 ανήλθαν σε 26.000. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

 

 

 

 

https://epirusgate.gr/pos-allazoun-oi-epoches-logo-tis-klimatikis-allagis/
https://epirusgate.gr/psifiaki-entaxi-kai-apentaxi-agroton-sto-eidiko-kathestos-fpa/


 «Μπορούμε να έχουμε 

πάμφθηνο ελαιόλαδο ελληνικής 

προέλευσης κάθε χρόνο» 

 

 

 

 

 

 

Ανοδικές είναι οι τιμές του ελαιόλαδου, προκαλώντας πονοκεφάλους στους 

καταναλωτές, όχι μόνο στη χώρα μας, αλλά παγκοσμίως, με αποτέλεσμα από βασικό 

καθημερινό διατροφικό προϊόν για τις παραμεσογειακές χώρες, να γίνεται πλέον είδος 

πολυτελείας. 

Τιμές πώλησης από τον παραγωγό, που ξεκινούν από τα 9,50 ευρώ το λίτρο και 

φθάνουν σχεδόν τα 10,50 για τα «έξτρα» (διπλάσια τιμή παραγωγού, από την περυσινή 

των 4 έως 5 ευρώ), «εγγυώνται» ότι η τιμή στον καταναλωτή, θα είναι, στην καλύτερη 

περίπτωση από 12,0 ευρώ και γιατί όχι να ξεπεράσει τα 17,0 ευρώ (!) και το χειρότερο, 

υπάρχουν ελαχιστότατες ποσότητες τόσο εγχώρια, όσο και διεθνώς. Μπορούμε 

ωστόσο να έχουμε κόστος ελαιόλαδου στο 1,0 ευρώ το λίτρο; 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

Λευτέρης Αυγενάκης: Βιώσιμη 

ανάπτυξη και επισιτιστική 

ασφάλεια 

 

 

 

 

 

 
Άρθρο του Λευτέρη Αυγενάκη, Υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, 

Βουλευτής Ηρακλείου ΝΔ 

Σύμφωνα με πρόσφατα στοιχεία, ο πληθυσμός της γης μέχρι το 2050 θα έχει ξεπεράσει 

τα 10 δισεκατομμύρια κατοίκους, την στιγμή που ήδη 783 εκατομμύρια άνθρωποι 

υποφέρουν από πείνα και περί τα 2,4 δισεκατομμύρια δεν έχουν ασφαλή πρόσβαση σε 

επαρκή τροφή. Το πρόβλημα της επισιτιστικής επάρκειας που αντιμετωπίζει ήδη ο 

πλανήτης μας και μας αφορά άμεσα ή έμμεσα όλους όπου κι αν βρισκόμαστε, μπορεί 

να οδηγήσει σε κοινωνικές εκρήξεις με απρόβλεπτες διαστάσεις, αφού κάποιος που 

βρίσκεται αντιμέτωπος με το φάσμα της πείνας, δεν πείθεται από θεωρίες ή από καλές 

προθέσεις. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

 

https://epirusgate.gr/boroume-na-echoume-pamfthino-elaiolado-ellinikis-proelefsis-kathe-chrono/
https://epirusgate.gr/lefteris-avgenakis-viosimi-anaptyxi-kai-episitistiki-asfaleia/


Συσκέψεις αγροτών για 

κινητοποιήσεις στην  Ήπειρο 

 

 

 

 

 
 

Σε τροχιά κινητοποιήσεων βρίσκονται και οι αγρότες της Ηπείρου και μεθαύριο Τρίτη 

οι εκπρόσωποί τους θα συνεδριάσουν στο παλαιό Δημαρχείο στην Ελεούσα Ιωαννίνων 

όπου και αναμένεται να λάβουν τις τελικές αποφάσεις τους. 

Περισσότερα:   ertnews.gr 

Κέρκυρα: Σταμάτησε ο 

διαγωνισμός για το εργοστάσιο 

επεξεργασίας απορριμμάτων 

 

 

 

 

 

 

Δυσάρεστες εξελίξεις στην υπόθεση του εργοστασίου επεξεργασίας απορριμμάτων της 

Κέρκυρας. 

Η διαδικασία του διαγωνισμού για την ανεύρεση εργολάβου, που θα το κατασκευάσει 

και θα το λειτουργήσει, σταμάτησε για μια ακόμη φορά ύστερα από την απόφαση της 

Ανεξάρτητης Αρχής Προδικαστικών προσφυγών να δεχθεί και τις τρεις ενστάσεις που 

κατέθεσαν οι εταιρείες που συμμετείχαν στο διαγωνισμό. 

Περισσότερα:   ertnews.gr 

Κέρκυρα: Στις υπηρεσίες της 

Πυροσβεστικής ειδικό όχημα για 

σεισμούς 

 

 

 

 

Έτοιμο για δράση το ειδικά διαμορφωμένο πυροσβεστικό όχημα για περιπτώσεις 

σεισμού. Το νέο όχημα έφτασε στην Κέρκυρα ενισχύοντας έτσι τον στόλο της τοπικής 

πυροσβεστικής υπηρεσίας. 

Μεταξύ των άλλων διαθέτει ειδικό εξοπλισμό, όπως γεώφωνο που προσφέρει επιπλέον 

μέσα διάσωσης σε περιπτώσεις σεισμού. Γι αυτό το σκοπό εκπαιδεύεται το προσωπικό 

της πυροσβεστικής 

Περισσότερα:   ertnews.gr 

 

https://www.ertnews.gr/perifereiakoi-stathmoi/ioanina/strong-syskepseis-agroton-gia-kinitopoiiseis-stin-ipeiro-strong/
https://www.ertnews.gr/perifereiakoi-stathmoi/kerkira/kerkyra-dysarestes-ekselikseis-sto-ergostasio-epeksergasias-aporrimmaton/
https://www.ertnews.gr/perifereiakoi-stathmoi/kerkira/kerkyra-stis-ypiresies-tis-pyrosvestikis-eidiko-oxima-gia-seismous/


Το ΥΠΕΝ βρίσκει σοβαρό το 

πρόβλημα της αιθαλομίχλης στα 

Ιωάννινα αλλά δεν έχει άμεση 

λύση! 

 

 

 
Υπαρκτό και σοβαρό το πρόβλημα της αιθαλομίχλης και της ατμοσφαιρικής ρύπανσης 

στο λεκανοπέδιο Ιωαννίνων όμως άμεση λύση δεν θα υπάρξει. 

Αυτό προκύπτει από τις απαντήσεις που έδωσε στη Βουλή ο Υπουργός Περιβάλλοντος 

Θεόδωρος Σκυλακάκης απαντώντας σε επίκαιρη ερώτηση της Μερόπης Τζούφη. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

Σαρωτικοί Έλεγχοι Στην 

Αγορά Γάλακτος 

 

 

 

 

 
Συνεχίζονται οι σαρωτικοί έλεγχοι σε όλη τη χώρα από τα μικτά κλιμάκια ΥΠΑΑΤ- 

ΕΦΕΤ- ΕΛΓΟ ΔΗΜΗΤΡΑ - Νέα σύσκεψη υπό τον ΥπΑΑΤ την Πέμπτη – Ικανοποίηση 

συλλογικών φορέων και οργανώσεων γάλακτος και κρέατος για τους ελέγχους 

Μικτά κλιμάκια της Γενικής Διεύθυνσης Τροφίμων του ΥΠΑΑΤ, του 

ΕΛΓΟ  ΔΗΜΗΤΡΑ και του ΕΦΕΤ, για τέταρτη συνεχόμενη ημέρα, με τη συνδρομή 

των αστυνομικών, λιμενικών και δικαστικών αρχών- όπου κρίνεται αναγκαίο- 

συνεχίζουν τους σαρωτικούς ελέγχους στα γαλακτοκομικά προϊόντα. 

Οι έλεγχοι πρόκειται να συνεχιστούν στα σημεία λιανικού εμπορίου, αλυσίδες 

supermarket, στις πύλες εισόδου της χώρας και όπου αλλού απαιτηθεί. 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

ΔΕΥΑΑ: 5.000 «έξυπνοι» 

υδρομετρητές με ενσωματωμένη 

τηλεμετρία 

 

 

 

 

 
 

Ένα ακόμη σημαντικό έργο συνολικού ύψους 1.565.810 ευρώ, ξεκινά μετά και την 

υπογραφή της σύμβασης από τον Πρόεδρο της ΔΕΥΑ Άρτας Χρήστο Τσιρογιάννη, με 

τον ανάδοχο του έργου. 

 

https://www.epiruspost.gr/to-ypen-vriskei-sovaro-to-provlima-tis/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_540.html


Με χρηματοδότηση από το Ταμείο Ανάκαμψης η ΔΕΥΑ Άρτας προχωρά στην 

προμήθεια και εγκατάσταση ηλεκτρονικών υδρομετρητών καταναλωτών και τον 

έλεγχο διαρροών της πόλης της Άρτας. 

 

Περισσότερα:   maxitisartas.gr 

 

Δράσεις για τη διαχείριση των 

λιμνοθαλάσσιων 

απορριμμάτων από την 

ΕΤΑΝΑΜ 

 

 

 

Στην εκτύπωση του οδηγού διαχείρισης των λιμνοθαλάσσιων απορριμμάτων που 

εντάσσεται στην πράξη “Πρωτοβουλία Αλιέων για την Προστασία του 

Περιβάλλοντος” προχωρά η ΕΤΑΝΑΜ. 

Πρόκειται για έναν οδηγό που εκπονήθηκε από το Πανεπιστήμιο Πατρών και 

αποσκοπεί στην αναβάθμιση των γνώσεων των εμπλεκομένων σχετικά με το σύστημα 

διαχείρισης λιμνοθαλάσσιων απορριμμάτων με έμφαση στους αλιείς των 

λιμνοθαλασσών που αποτελούν σημαντική συνιστώσα για την προστασία και 

διατήρηση των λιμνοθαλάσσιων οικοσυσυστημάτων. 

 

Περισσότερα:   tomistinenimerosi.gr 

 

Επεκτείνεται Σε 7 Ακόμη 

Περιφέρειες Το Φυσικό Αέριο| 

Περισσότεροι Από 6.000 

Πελάτες Θα Συνδεθούν Στην 

Ήπειρο ,Ως Το Τέλος Του 2027 

 

 

Στα 402 εκατ. ευρώ ανέρχεται ο συνολικός προϋπολογισμός για την ανάπτυξη του 

Δικτύου Διανομής Λοιπής Ελλάδας που αφορά σε 7 Περιφέρειες, όπως προκύπτει από 

το πρόγραμμα ανάπτυξης 2023 – 2027 που υπέβαλε στη ΡΑΕΕΥ η ΔΕΔΑ και πήρε το 

πράσινο φως. 

  Οπως γράφει η ΜΑΡΙΝΑ ΞΥΠΝΗΤΟΥ  στο ypodomes.com: 
Το κόστος περιλαμβάνει επενδύσεις σε ανάπτυξη δικτύου μέσης και χαμηλής πίεσης, 

νέες συνδέσεις, αποσυμπιεστές αλλά και πρόσθετες επενδύσεις. 

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=2&id=30433
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https://ypodomes.com/poies-einai-oi-perifereies-poy-tha-apoktisoyn-fysiko-aerio-sta-400-ekat-eyro-i-ependysi-tis-deda/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/7-6000-2027.html


Αδέσποτα Ζώα : Διαρκής 

Η Προσπάθεια Για Την 

Καλύτερη Διαχείριση 

Των Αδέσποτων ,Λέει Ο 

Δήμος 

 

 

 
Διαρκής η προσπάθεια για την καλύτερη διαχείριση των αδέσποτων από το δήμο 

Ιωαννιτών 

Τη διαρκή προσπάθεια που καταβάλει ο δήμος Ιωαννιτών για την καλύτερη διαχείριση 

των αδέσποτων ζώων μέσα στα ασφυκτικά πλαίσια που ορίζει ο νόμος τόνισε με 

δηλώσεις του ο αρμόδιος αντιδήμαρχος Πέτρος Παλάσχας. 

Το πρόβλημα της διαχείρισης των αδέσποτων άλλωστε δεν είναι καινούργιο στα 

Γιάννενα καθώς και σε όλους τους δήμους της χώρας. 

Ο δήμος Ιωαννιτών όλα τα προηγούμενα χρόνια έχει κάνει μεγάλες προσπάθειες 

ξοδεύοντας μάλιστα μεγάλα ποσά για τη διαχείρισή τους. 

Πολλαπλάσια από αυτά που ορίζει το κεντρικό κράτος και σε σχέση με τα ποσά που 

δαπανούν άλλοι δήμοι. 

Όπως εξήγησε όμως ο κ. Παλάσχας το ισχύων νομοθετικό πλαίσιο δεν διευκολύνει 

καθόλου τη λύση ενός προβλήματος που στην κυριολεξία το κεντρικό κράτος έχει 

μεταβιβάσει στους δήμους μόνο και μόνο για να το «ξεφορτωθεί». 

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

Εντός 2024 το νέο 

θεσμικό πλαίσιο του 

κανονισμού του ΕΛΓΑ 

 

 

 

 

 

 

 

Στην εφαρμογή του στρατηγικού σχεδιασμού για τον πρωτογενή τομέα, το νέο 

καταστατικό του ΕΛΓΑ και οι αλλαγές στον ΟΠΕΚΕΠΕ, αποτέλεσαν τα σημεία αιχμής 

συναντήσεων με εκπροσώπους αγροτικών φορέων, που πραγματοποίησε στην Ημαθία 

και τη Θεσσαλονίκη ο υφυπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, Διονύσης 

Σταμενίτης και ο γγ Αγροτικής Ανάπτυξης και Διεθνών Σχέσεων, Κωνσταντίνο 

Μπαγινέτα. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_217.html
https://www.epiruspost.gr/entos-2024-to-neo-thesmiko-plaisio-toy-kano/


Παναγροτική κινητοποίηση της 

ΟΑΣΝΑ στη Γέφυρα Άρτας 

 

 

 

 

 

 

Η Ομοσπονδία Αγροτικών Συλλόγων Νομού Άρτας (ΟΑΣΝΑ) καλεί τους 

αγροκτηνοτρόφους στην παναγροτική κινητοποίηση που θα λάβει χώρα την 

Παρασκευή 26 Ιανουαρίου στις 11:00 π.μ. στη Γέφυρα Άρτας. 

Τα κύρια αιτήματα που διεκδικεί η Ομοσπονδία είναι η μείωση του κόστους 

παραγωγής, η εξασφάλιση κατώτατων εγγυημένων τιμών και η αναπλήρωση του  

χαμένου εισοδήματος. 

«Παλεύουμε για να μείνουμε στον τόπο μας! Να ζούμε με αξιοπρέπεια!», αναφέρεται  

σε σχετικό σημείωμα. 

Η συνάντηση στη Γέφυρα Άρτας αναμένεται να είναι μια ευκαιρία για τους 

αγροκτηνοτρόφους να εκφράσουν τις ανησυχίες τους και να ενωθούν για την 

υπεράσπιση των δικαιωμάτων τους. 

 

Περισσότερα:   maxitisartas.gr 

 

Εντός πόλης η πρεμιέρα των 

κινητοποιήσεων 

 

 

 

 

 

 

 

Την Παρασκευή, στις 7 το απόγευμα, έξω από την Περιφέρεια Ηπείρου, θα γίνει η 

πρώτη κινητοποίηση των αγροτών και κτηνοτρόφων του νομού Ιωαννίνων, στο 

πλαίσιο των πανελλαδικών κινητοποιήσεων που οργανώνουν οι συνάδελφοί τους σε 

διάφορες περιοχές της χώρας, διαμαρτυρόμενοι για την αύξηση του κόστους 

παραγωγής και την ταυτόχρονη μείωση των εισοδημάτων τους. 

 

Περισσότερα:   agon.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=2&id=30439
https://www.agon.gr/epikairotita/105127/entos-polis-i-premiera-ton-kinitopoiiseon/


Κινητοποιήσεις των αγροτών, 

κτηνοτρόφων και αμπελουργών της 

Ζίτσας 

 

 

 

 

Στις 26 Γενάρη ο ΑΜΠΕΛΟΥΡΓΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΖΙΤΣΑΣ & 

ΑΓΡΟΤΟΚΤΗΝΟΤΡΟΦΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΖΙΤΣΑΣ απευθύνει κάλεσμα σε 

παράσταση διαμαρτυρίας στον ΟΠΕΚΕΠΕ στις 12:00πμ για να απαιτήσουν να 

σταματήσουν οι περικοπές των ενισχύσεων και στο συλλαλητήριο στις 19:00μμ στην 

Περιφέρεια Ηπείρου. 

Η ανακοίνωση: 

Περισσότερα:  epirusgate.gr 

Καχριμάνης : Σε Σωστή 

Κατεύθυνση Οι Έλεγχοι Του 

Υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης 

Στα Γαλακτοκομικά Προϊόντα 

 

 
 

Μετά από πέντε και πλέον χρόνια το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, 

επιχειρεί να θέσει σε πλήρη εφαρμογή τις διατάξεις του νόμου που είχε ψηφιστεί το 

2018 για τις επισημάνσεις στα γαλακτοκομικά προϊόντα, τόνισε σήμερα σε δηλώσεις 

του ο Περιφερειάρχης Ηπείρου κ. Αλέξανδρος Καχριμάνης, καταλογίζοντας 

κωλυσιεργία στους ελεγκτικούς μηχανισμούς. 

Περισσότερα:  epirus-tv-news.gr 

Η Ήπειρος σε βαθύ κόκκινο σε 

ότι αφορά στην αύξηση της 

θερμοκρασίας – Αρνητικό ρεκόρ 

 

 

 

 

 

 

Η αύξηση της θερμοκρασίας και οι επιπτώσεις της στην ανθρώπινη υγεία. Την αύξηση 

της θερμοκρασίας  που έχει ως συνέπεια τις αρνητικές επιπτώσεις για την ανθρώπινη 

υγεία και ευεξία κατέγραψαν ερευνητές του Εθνικού Αστεροσκοπείου  Αθηνών. 

Σύμφωνα με την έκθεση την περίοδο  1991-2020 η θερμοκρασία ανέβηκε κατά 1,5 

βαθμό σε όλη τη χώρα με την  καταπόνηση   λόγω ζέστης σε αρκετές περιπτώσεις να 

χαρακτηρίζεται ακραία. 

Περισσότερα:  epirusgate.gr 

https://epirusgate.gr/kinitopoiiseis-ton-agroton-ktinotrofon-kai-abelourgon-tis-zitsas/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_542.html
https://epirusgate.gr/i-ipeiros-se-vathy-kokkino-se-oti-afora-stin-afxisi-tis-thermokrasias-arnitiko-rekor/


Με Απόφαση Αυγενάκη 

Ορίσθηκε Το Νέο ΔΣ Του 

ΟΠΕΚΕΠΕ 

 

 

 

 

 

Με απόφαση του υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρη Αυγενάκη 

(ΦΕΚ  43/23-1-2024), ορίζονται τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου (Δ.Σ.) του 

Οργανισμού Πληρωμών και Ελέγχου Κοινοτικών Ενισχύσεων Προσανατολισμού και 

Εγγυήσεων (Ο.Π.Ε.Κ.Ε.Π.Ε.) – Ν.Π.Ι.Δ., ως εξής:   

 

Περισσότερα:  epirus-tv-news.gr 

Στην Παμβώτιδα το νέο 

μηχάνημα κοπής καλαμιών 

 

 

 

 

 

 

 

Έφτασε στην Παμβώτιδα το νέο μηχάνημα που προορίζεται για την κοπή καλαμιών. 

Πρόκειται για μία σημαντική υποδομή που εξασφαλίστηκε με κοινοτικά κονδύλια και 

θα είναι πλέον στην ευθύνη της Μονάδας Διαχείρισης Προστατευόμενων Περιοχών 

Ηπείρου. 

Η απόδοση του αμφίβιου μηχανήματος μπορεί να φθάσει έως και τα 3 στρέμματα 

ημερησίως, ενώ για τη λειτουργία του απαιτείται εκπαιδευμένος χειριστής, ο οποίος θα 

είναι στέλεχος της Μονάδας. 

Το μηχάνημα με τον ειδικό εξοπλισμό που διαθέτει θα προχωρά σε καλοκαιρινή και 

χειμερινή κοπή ενώ μπορεί να χρησιμοποιηθεί και για τη δημιουργία αντιπυρικών 

ζωνών σε σημεία της  παραλιμνίου που μπορεί να κριθεί απαραίτητο. 

Απώτερος στόχος είναι να σταματήσει η καύση των καλαμιών που κατά διαστήματα 

καταγράφεται σε διάφορα σημεία και να διαχειριστούν οι καλαμιώνες στη βάση των 

μελετών που έχουν εκπονηθεί. 

 

Πηγή:   epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_531.html
https://www.epiruspost.gr/stin-pamvotida-to-neo-michanima-kopis-k/


Το ΜΕΚΔΕ βάζει στο 

«μικροσκόπιο» τον Δήμο 

Δωδώνης 

 

 

 

 

 
Τον Δήμο Δωδώνης, έναν μεγάλο γεωγραφικά και με δεκάδες οικισμούς, όπου όμως ο 

πληθυσμός λιγοστεύει επιλέγει αυτή την φορά το Μετσόβιο Κέντρο Διεπιστημονικής 

Έρευνας για να βάλει στο μικροσκόπιό του. Ήδη Καθηγητές και φοιτητές έκαναν έναν 

μεγάλο οδοιπορικό και όλες οι εργασίες του μεταπτυχιακού 

προγράμματος  «Περιβάλλον και Ανάπτυξη των Ορεινών Περιοχών» θα είναι 

στοχευμένες στο Δήμο Δωδώνης. 

 

Περισσότερα:  epiruspost.gr 

Δεν επιτρέπουν τα οικονομικά 

της Περιφέρειας συνδρομή για 

στειρώσεις 

 

 

 

 

 

 

Δεν αντέχουν τα οικονομικά της Περιφέρειας Ηπείρου για να συνδράμει τους Δήμους 

και να καλυφθεί μέρος του κόστους της υποχρεωτικής στείρωσης και λήψης DNA 

ζώων. 

Ο αντιδήμαρχος Ιωαννίνων Πέτρος Παλάσχας σε δηλώσεις που είχε κάνει είχε αφήσει 

ανοιχτό το ενδεχόμενο να υπάρξει συνεργασία του Δήμου με την Περιφέρεια Ηπείρου 

ώστε να διερευνηθεί πιθανότητα χρηματοδότησης μέρους του κόστους αυτού. 

Ο Περιφερειάρχης από την πλευρά του ξεκαθάρισε ότι τα οικονομικά δεν επιτρέπουν 

τέτοια συνδρομή. 

Η Περιφέρεια όπως είπε καλύπτει ήδη το κόστος για τη συγκέντρωση και την 

διαχείριση των νεκρών ζώων  από όλο το οδικό δίκτυο της περιοχής. Ήδη το κόστος 

αυτό είναι υψηλό και χωρίς να υπάρχει συνδρομή από την πολιτεία. 

«Δυσκολευόμαστε να αντιμετωπίσουμε κι αυτό το κόστος.. Τα υπόλοιπα είναι θέματα 

των δήμων και μόνο των δήμων» σημείωσε ο Περιφερειάρχης. 

 

Πηγή:  epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/to-mekde-vazei-sto-mikroskopio-ton-d/
https://www.epiruspost.gr/den-epitrepoyn-ta-oikonomika-tis-peri/


Άρτα: Γιατί κόπηκαν τα 

δέντρα στην Πλατεία 

Μονοπωλίου 

 

 

 

 

 

 

Εκτενή απάντηση για τους λόγους που κόπηκαν τα δέντρα στην Πλατεία Μονοπωλίου 

δίνει ο Δήμος Αρταίων. 

Η κοπή έχει προκαλέσει αρκετές αντιδράσεις από πολίτες –όπως συμβαίνει συχνά σε 

όλα τα αστικά κέντρα- όμως συνήθως από τις αρμόδιες υπηρεσίες κρίνεται 

επιβεβλημένη. 

 

Περισσότερα:  epiruspost.gr 

 

Λιβάνιος: Καμία αλλαγή 

στο Νόμο για τα ζώα 

συντροφιάς 

 

 

 

 

 
 

Ξεκινά η λειτουργία της πανελλήνιας ηλεκτρονικής πλατφόρμα υιοθεσιών ζώων 

συντροφιάς, στην οποία θα είναι αναρτημένα όλα τα ζώα που είναι στα καταφύγια, και 

όποια οικογένεια ενδιαφέρεται θα μπορεί να υιοθετήσει ένα αδέσποτο ζώο. 

Παράλληλα, είναι έτοιμη η Τράπεζα DNA της Ακαδημίας Αθηνών, για την αποστολή 

γενετικού υλικού. 

Αυτό γνωστοποίησε στη Βουλή, ο αναπληρωτής υπουργός Εσωτερικών Θεόδωρος 

Λιβάνιος, δίνοντας παράλληλα ιδιαίτερη έμφαση στο πρόγραμμα χρηματοδότησης των 

δήμων για τη στείρωση αδέσποτων ζώων, τονίζοντας χαρακτηριστικά ότι «υπάρχει 

μεγάλο πρόβλημα στη χώρα μας με τα εκατομμύρια αδέσποτα ζώα που κυκλοφορούν 

και τα οποία δεν πέφτουν από τον ουρανό, αλλά προέρχονται κατά κύριο λόγο και από 

δεσποζόμενα και από εγκαταλελειμμένα ζώα ιδιοκτητών». 

 
Περισσότερα:  epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/arta-giati-kopikan-ta-dentra-stin-plat/
https://www.epiruspost.gr/livanios-kamia-allagi-sto-nomo-gia-ta-z/


Διαδηλώνουν στην 

Περιφέρεια αγρότες και 

κτηνοτρόφοι της Ηπείρου 

 

 

 

 

 
Σε κινητοποιήσεις προχωρούν αγρότες και κτηνοτρόφοι της Ηπείρου. Μετά από 

σύσκεψη που έγινε αποφάσισαν ομόφωνα να διοργανώνουν συλλαλητήριο 

διαμαρτυρίας την Παρασκευή 26 Ιανουαρίου στις επτά το βράδυ έξω από την 

Περιφέρεια Ηπείρου. 

Θα προηγηθούν δύο προσυγκεντρώσεις στις έξι το απόγευμα, στο Πανηπειρωτικό 

Στάδιο και στη γαλακτοβιομηχανία Δωδώνη. 

 

Περισσότερα:  epiruspost.gr 

 

Νέα σύσκεψη για το γάλα 

και τα γαλακτοκομικά 

προϊόντα 

 

 

 

 

 
Σε συνέχεια των σαρωτικών ελέγχων που ξεκίνησαν να διενεργούνται στα 

γαλακτοκομικά προϊόντα, από τις 18 Ιανουαρίου, από μικτά κλιμάκια της Γενικής 

Διεύθυνσης Τροφίμων του ΥΠΑΑΤ, του ΕΛΓΟ – ΔΗΜΗΤΡΑ και του ΕΦΕΤ, με 

απόφαση του Υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρη Αυγενάκη, 

συγκαλείται ευρεία σύσκεψη, αύριο Πέμπτη στο Υπουργείο, στις 15:00 , στην οποία 

έχουν κληθεί: 

·        ο Περιφερειάρχης Ηπείρου Αλέξανδρος Καχριμάνης, ως εκπρόσωπος της 

Ένωσης Περιφερειών για αγροτικά, 

·        ο πρόεδρος της Διεπαγγελματικής Φέτας Γιάννης Βιτάλης, 

·        ο πρόεδρος της Διεπαγγελματικής Κρέατος Γιάννης Φασουλάς 

·        ο Πρόεδρος της ΕΘΕΑΣ Παύλος Σατολιάς, 

·        ο πρόεδρος του ΣΕΒΓΑΠ Χρήστος Αποστολόπουλος, 

·        ο πρόεδρος του Συνδέσμου Ελλήνων Κτηνοτρόφων Τάκης Πεβερέτος και 

·        ο Γενικός Γραμματέας της Πανελλήνιας Ένωσης Κτηνοτρόφων Νίκος Παλάσκας 

 
Περισσότερα:  epiruspost.gr 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/diadilonoyn-stin-perifereia-agrotes/
https://www.epiruspost.gr/nea-syskepsi-gia-to-gala-kai-ta-galaktok/


 

Από χιόνι πάμε καλά… 

 

 

 

 

 

 

 

 

Σύμφωνα με το Εθνικό Αστεροσκοπείο Αθηνών-meteo.gr, τα δορυφορικά δεδομένα 

για τη χιονοκάλυψη στην Ελλάδα, στις 22/01 δείχνουν ότι περίπου το 21% της χερσαίας 

έκτασης της Ελλάδας καλύπτονται με χιόνι. 

Αυτό, σύμφωνα με τους επιστήμονες, σημαίνει ότι ποσοστό χιονοκάλυψης ξεπέρασε 

τον μέσο όρο της περιόδου 2004-2023 για το τρίτο δεκαήμερο του Ιανουαρίου. 

Πρόκειται για την 4η πιο εκτεταμένη χιονοκάλυψη για αυτή την περίοδο του έτους, 

από το 2005. 

Το γράφημα (φωτογραφία) δείχνει αριστερά την κατανομή της χιονοκάλυψης με λευκό 

χρώμα και δεξιά παρουσιάζεται η χρονοσειρά των δορυφορικών καταγραφών τον 

φετινό χειμώνα (κόκκινη διακεκομμένη γραμμή) και οι αντίστοιχες μέσες ημερήσιες 

τιμές (λευκή γραμμή) που υπολογίστηκαν από τα δεδομένα της περιόδου 2004-2023. 

 

Πηγή:  typos-i.gr 

 

 

Σε αναβρασμό η αγορά για 

τις τιμές στο γάλα 

 

 

 

 

 

 

 

 

Φουντώνει η κόντρα μεταξύ παραγωγών και βιομηχανίας για τις τιμές στο γάλα, που 

τείνουν προς χαμηλότερα επίπεδα από πέρυσι, στον απόηχο ποικίλων πληροφοριών, 

αλλά και φημών, από την πίεση στις εξαγωγές φέτας, αν και μέχρι πρότινος 

κατέγραφαν ρεκόρ σε αξία (παρά τη μικρή κάμψη του όγκου), μέχρι νέα κρούσματα 

νοθείας σε προϊόντα φέτας ΠΟΠ στο εξωτερικό. 

 

Περισσότερα:  thesprotiki.gr 

 

https://www.meteo.gr/article_view.cfm?entryID=3100
https://typos-i.gr/article/apo-xioni-pame-kala
https://thesprotiki.gr/%cf%83%ce%b5-%ce%b1%ce%bd%ce%b1%ce%b2%cf%81%ce%b1%cf%83%ce%bc%cf%8c-%ce%b7-%ce%b1%ce%b3%ce%bf%cf%81%ce%ac-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b9%cf%82-%cf%84%ce%b9%ce%bc%ce%ad%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%bf-%ce%b3/


Αντιπροσωπεία Των 

Κτηνοτρόφων 

Θεσπρωτίας Παρέδωσε 

Ψήφισμα Θέσεων Για Τα 

Προβλήματα Που 

Υπάρχουν Στον Αγροτικό 

Κόσμο 

 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του 

ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΚΤΗΝΟΤΡΟΦΩΝ ΘΕΣΠΡΩΤΙΑΣ μετά από συνεδριάσει έχει καλέσει 

τους Κτηνοτρόφους και τους Αγρότες σε δύο Γενικές Συνελεύσεις για ενημέρωση επι 

των ζητημάτων που απασχολούν τον αγροτικό κλάδο εν γένει αλλά και ειδικά βάση 

και της εφαρμογής της Κοινής Αγροτικής Πολιτικής όπως και εφαρμόζεται. 

Κατόπιν των συνεδριάσεων αυτών αλλά και συναντήσεων με αγροτικούς φορείς 

σε όλη την επικράτεια, αποφάσισε και διεκδικεί : 

 

Περισσότερα:  diavouleusi.gr 

 

 

 

Ανακοίνωση 

ΑΝΤΑΡΣΥΑ Για Τις 

Αγροτικές 

Κινητοποιήσεις 

 

 

 

 

Αγρότες, Αγρότισσες, Εργαζόμενοι/ες της πόλης, νέες και νέοι 

Σήμερα απαιτείται κοινό  μέτωπο φτωχομεσαίας αγροτιάς –εργαζομένων-ανέργων-

νεολαίας για την ανατροπή της αντιαγροτικής πολιτικής Κυβέρνησης – ΕΕ – 

Κεφαλαίου για να μπορέσουν να ζήσουν στα χωράφια τους οι αγροτοκτηνοτρόφοι, 

να δουλεύουν με αξιοπρέπεια οι εργαζόμενοι στην ύπαιθρο και  για να πέσουν οι 

τιμές στα ράφια. 

 

Περισσότερα:  diavouleusi.gr 

 

 

https://diavouleusi.gr/2024/01/25/%ce%b1%ce%bd%cf%84%ce%b9%cf%80%cf%81%ce%bf%cf%83%cf%89%cf%80%ce%b5%ce%af%ce%b1-%cf%84%cf%89%ce%bd-%ce%ba%cf%84%ce%b7%ce%bd%ce%bf%cf%84%cf%81%cf%8c%cf%86%cf%89%ce%bd-%ce%b8%ce%b5%cf%83%cf%80%cf%81/
https://diavouleusi.gr/2024/01/24/%ce%b1%ce%bd%ce%b1%ce%ba%ce%bf%ce%af%ce%bd%cf%89%cf%83%ce%b7-%ce%b1%ce%bd%cf%84%ce%b1%cf%81%cf%83%cf%85%ce%b1-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b9%cf%82-%ce%b1%ce%b3%cf%81%ce%bf%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%ad/


Πρέβεζα: Μπλόκο στον Λούρο 

θα στήσουν οι αγρότες την 

Παρασκευή 26/1 

 

 

 
 

Μπλόκο θα στήσουν οι αγρότες στον Λούρο Πρέβεζας, την Παρασκευή 26 Ιανουαρίου 

στις 11 το πρωί, μετά από απόφαση που έλαβαν σε σύσκεψη που πραγματοποιήθηκε 

στον Λούρο. 

Όπως ανέφερε στην «Τοπική Φωνή» ο Πρόεδρος της Ομοσπονδίας Αγροτικών 

Συλλόγων Ν. Πρέβεζας Νίκος Τσέγκος, την Παρασκευή στις 11 το πρωί οι αγρότες θα 

στήσουν μπλόκο με τα τρακτέρ τους στον Λούρο Πρέβεζας, προκειμένου να 

εκφράσουν την διαμαρτυρία τους για τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν. Κληθείς να 

σχολιάσει τις δηλώσεις του Υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης Λευτέρη Αυγενάκη για 

«υποκινούμενες κινητοποιήσεις των αγροτών» σημείωσε πως οι κινητοποιήσεις είναι 

υποκινούμενες από τα σοβαρά προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι αγρότες, 

χαρακτηρίζοντας προκλητική τη στάση του Υπουργού. 

Περισσότερα:  topikifoni.gr 

 

Μυοκτονία, εντομοκτονία, 

απολυμάνσεις και 

οφιοαπώθηση στις 

περιφερειακές δημοτικές 

ενότητες 

 

 

Ξεκίνησε στις 22/1 και θα ολοκληρωθεί στις 2/2. 

 Αναλυτικά: 

”ΜΥΟΚΤΟΝΙΑ, ΕΝΤΟΜΟΚΤΟΝΙΑ, ΑΠΟΛΥΜΑΝΣΕΙΣ & ΟΦΙΟΑΠΩΘΗΣΗ 

 

Περισσότερα:  corfupress.com 

 

 

https://www.topikifoni.gr/article.php?title=prebeza-mploko-ston-loyro-8a-sthsoyn-oi-agrotes-thn-paraskeyh-26-1-21843
https://www.topikifoni.gr/article.php?title=prebeza-mploko-ston-loyro-8a-sthsoyn-oi-agrotes-thn-paraskeyh-26-1-21843
https://www.topikifoni.gr/article.php?title=prebeza-mploko-ston-loyro-8a-sthsoyn-oi-agrotes-thn-paraskeyh-26-1-21843
https://www.topikifoni.gr/article.php?title=prebeza-mploko-ston-loyro-8a-sthsoyn-oi-agrotes-thn-paraskeyh-26-1-21843
https://www.corfupress.com/2024/%ce%b5%ce%b9%ce%b4%ce%b7%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%83/%ce%b5%ce%bb%ce%b5%cf%85%ce%b8%ce%b5%cf%81%ce%bf/koinonia/%ce%bc%cf%85%ce%bf%ce%ba%cf%84%ce%bf%ce%bd%ce%af%ce%b1-%ce%b5%ce%bd%cf%84%ce%bf%ce%bc%ce%bf%ce%ba%cf%84%ce%bf%ce%bd%ce%af%ce%b1-%ce%b1%cf%80%ce%bf%ce%bb%cf%85%ce%bc%ce%ac%ce%bd%cf%83%ce%b5%ce%b9/


Κέρκυρα: Στο 

επίκεντρο συνάντησης 

το Εργοστάσιο 

Επεξεργασίας 

Απορριμμάτων και τα 

Χρέη των Εταιρειών 

Ύδρευσης 

 

Συνάντηση με τον Υπουργό 

Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Θεόδωρο Σκυλακάκη, είχε ο Βουλευτής Κέρκυρας της 

Νέας Δημοκρατίας, Στέφανος Γκίκας. Αντικείμενο της συζήτησης αποτέλεσαν 

σημαντικά ζητήματα της Π.Ε. Κέρκυρας, όπως τα έργα της Ύδρευσης, ο διαγωνισμός 

για το εργοστάσιο επεξεργασίας απορριμμάτων, τα χρέη των Εταιρειών Ύδρευσης – 

Αποχέτευσης, η εκτός σχεδίου δόμηση και τα αιολικά πάρκα. 

Περισσότερα:  ertnews.gr 

 

 

ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ: 

Συνάντηση της 

Κοινοβουλευτικής 

Ομάδας με τον 

καθηγητή Ευθύμη 

Λέκκα 

 

 

Η αναβάθμιση της διαχείρισης φυσικών καταστροφών στη χώρα μας, η οποία 

προκύπτει ως απόλυτη προτεραιότητα μετά τις μεγάλες καταστροφές ιδίως στη 

Θεσσαλία και στον Έβρο, αλλά και η βελτίωση της ανθεκτικότητας και η προσαρμογή 

της χώρας απέναντι στην ολοένα και εντεινόμενη κλιματική κρίση, αποτέλεσε βασικό 

αντικείμενο στη συνάντηση που είχε χθες Τετάρτη, η Κοινοβουλευτική Ομάδα του 

ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ με τον Ευθύμη Λέκκα, Καθηγητή Δυναμικής Τεκτονικής 

Εφαρμοσμένης Γεωλογίας και Διαχείρισης Φυσικών Καταστροφών του Εθνικού 

Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών και Πρόεδρο του Οργανισμού 

Αντισεισμικού Σχεδιασμού και Προστασίας. 

Περισσότερα:  ertnews.gr 

https://www.ertnews.gr/perifereiakoi-stathmoi/kerkira/kerkyra-to-ergostasio-epeksergasias-aporrimmaton-kai-ta-xrei-ton-etaireion-ydreysis-sto-epikentro-synantisis-st-gkika-th-skylakaki/
https://www.ertnews.gr/eidiseis/ellada/politiki/syriza-ps-synantisi-tis-koinovouleytikis-omadas-me-ton-kathigiti-eythymi-lekka/


Νέο Περιστατικό 

Παράνομης Αλιείας 

Στον Αμβρακικό Κόλπο 

 

 

 

 

Ένα ακόμη περιστατικό παράνομης αλιείας εντόπισαν οι λιμενικές αρχές στον 

Αμβρακικό Κόλπο. Πιο συγκεκριμένα το Λιμενικό Τμήμα Αμφιλοχίας ανακοίνωσε ότι 

στο πλαίσιο στοχευμένων ενεργειών και δράσεων για την καταπολέμηση της 

παράνομης αλιείας στον Αμβρακικό Κόλπο, στελέχη του γραφείου Ασφάλειας 

αξιοποιώντας πληροφορίες σε συνεργασία με υπαλλήλους του τμήματος φύλαξης της 

μονάδας διαχείρισης προστατευόμενων περιοχών του ΟΦΥΠΕΚΑ εντόπισαν το βράδυ 

της Τρίτης έναν ημεδαπό ερασιτέχνη αλιέα που επέβαινε σε σκάφος ιδιοκτησίας τους 

με ληγμένη άδεια να ψαρεύει με απαγορευμένα αλιευτικά εργαλεία (250 μέτρα δίχτυα 

τύπου μεσινέζας). Τα δίχτυα κατασχέθηκαν και θα καταστραφούν από τη Λιμενική 

Αρχή Αμφιλοχίας. 

πηγή Δημ.Ραδιοφωνία Πρέβεζας //facebook  

Περισσότερα:  epirus-tv-news.gr 

 

Αυγενάκης: Ευρεία Σύσκεψη 

Φορέων Για Το Γάλα Και Τα 

Προϊόντα Του 

 

 

 

- Αυγενάκης: Οι έλεγχοι θα συνεχισθούν. Θα βάλουμε τάξη. Θα τινάξουμε στον 

αέρα νοθεία και κυκλώματα. Δεν μας ενδιαφέρει ποιοί θα θιγούν. Δουλεύουμε για 

τους πολλούς 
 Ευρεία σύσκεψη με όλους τους θεσμικούς φορείς που εμπλέκονται στην παραγωγή 

γάλακτος και στα γαλακτοκομικά προϊόντα, είχε ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Τροφίμων Λευτέρης Αυγενάκης. Στη σύσκεψη μετείχε και ο ΓΓ του ΥΠΑΑΤ Γιώργος 

Στρατάκος. 

Περισσότερα:  epirus-tv-news.gr 

 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=867563998709196&set=a.487681856697414&locale=el_GR
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_955.html
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_313.html


Λευτέρης Αυγενάκης : Είμαστε 

Ανοιχτοί Στο Διάλογο Με Τους 

Αγρότες Στα Μπλόκα 

 

 

 

 

 
Λευτέρης Αυγενάκης: Είμαστε ανοιχτοί στο διάλογο 

Η κυβέρνηση είναι στο πλευρό των αγροτών - Δεν θα διστάσουμε να συγκρουστούμε 

για να λύσουμε προβλήματα των αγροτών 

Δήλωση on camera του Υπουργού Αγροτικές Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρη 

Αυγενάκη για τις αγροτικές κινητοποιήσεις: 

 

Περισσότερα:  epirus-tv-news.gr 

 

 

ΕΛΓΑ| Εξόφληση Αποζημιώσεων 

2022 

 

 

 

 

 
 

Καταβάλλονται σήμερα σε 3436 παραγωγούς, 4,7 εκ. € από τον ΕΛΓΑ για την 

εξόφληση αποζημιώσεων  έτους 2022. 

Οι αποζημιώσεις αφορούν ζημίες στη φυτική παραγωγή και απώλειες ζωικού 

κεφαλαίου, οι οποίες προκλήθηκαν εντός του έτους 2022. 

Με την πληρωμή αυτή, ολοκληρώνονται ουσιαστικά οι υποχρεώσεις του ΕΛΓΑ για 

την εξόφληση των αποζημιώσεων για το έτος 2022. 

Ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης Αυγενάκης, δήλωσε: 

«Μαζί με τους σχεδιασμούς μας, για την αλλαγή του κανονισμού του ΕΛΓΑ με στόχο 

έναν σύγχρονο, δίκαιο και αποτελεσματικό στο στο έργο του Οργανισμό, ο οποίος θα 

προσφέρει ασφάλεια και σιγουριά στους παραγωγούς, κλείνουμε και τις περιορισμένες 

εκκρεμότητες του παρελθόντος. 

Είμαστε δίπλα στους αγρότες, στηρίζουμε το εισόδημά τους και το αποδεικνύουμε με 

κάθε τρόπο». 

 

Πηγή:  epirus-tv-news.gr 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_859.html
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/2022.html


Λαθροθήρας κυνηγούσε 

εντός της 

Πανεπιστημιούπολης! 

 

 

 

 

 

 

 

Συχνά είναι τα περιστατικά λαθροθηρίας που καταγράφονται. Το συγκεκριμένο όμως 

είναι από τα… πρωτότυπα καθώς ο δράστης κυνηγούσε παράνομα μέσα στην 

Πανεπιστημιούπολη των Ιωαννίνων. 

Για το συγκεκριμένο συμβάν ενημερώθηκε η Ομοσπονδιακή Θηροφυλακή από την 

Ελληνική Αστυνομία. 

Το άτομα κυνηγούσε πλησίον της Ιεράς Μονής Περιστεράς . Εκεί εντοπίστηκε και 

προσήχθη στην Αστυνομία και σε βάρος του επιβλήθηκε το διοικητικό πρόστιμο των 

400 ευρώ για διάβαση σε χώρο όπου απαγορεύεται η άσκηση θήρας, έχοντας «δεμένο» 

και έτοιμο προς χρήση το κυνηγετικό όπλο. 

Επιπλέον του αφαιρέθηκε η άδεια θήρας για χρονική περίοδο δύο μηνών. 

 

Πηγή:   epiruspost.gr 

 

Δράση για το Δρέπανο 

αναλαμβάνει ο Δήμος 

Ηγουμενίτσας 

 

 

 

 

 

 

 

Έκτακτη χρηματοδότηση μετά τις ζημιές που προκλήθηκαν από τα έντονα καιρικά 

φαινόμενα προ δεκαπενθημέρου ζητά ο Δήμος Ηγουμενίτσας. 

Ένας από τους λόγους που αιτείται την χρηματοδότηση είναι η ανάγκη εκπόνησης 

μελετών που θα αποτελέσουν την βάση ώστε να δρομολογηθούν έργα ειδικά στην 

περιοχή του Δρεπάνου. 

 

Περισσότερα:  epiruspost.gr 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/lathrothiras-kynigoyse-entos-tis-panep/
https://www.epiruspost.gr/drasi-gia-to-drepano-analamvanei-o-dim/


Ολοκληρώνεται και ο ΣΜΑ 

Πρέβεζας 

 

 

 

 

 

 

 

Ολοκληρώνεται και ο ΣΜΑ Πρέβεζας τα έργα του οποίου είχαν δημοπρατηθεί από τον 

Φορέα Διαχείρισης Απορριμμάτων. 

 

Περισσότερα:  epiruspost.gr 

 

 

Με τα τρακτέρ στην 

πλατεία- Στήριξη και από 

την ΑΔΕΔΥ 

 

 

 

 

 

 

Σε κινητοποιήσεις προχωρούν την Παρασκευή το απόγευμα αγρότες και κτηνοτρόφοι 

της Ηπείρου. 

Ήδη έχουν ανακοινωθεί δύο προσυγκεντρώσεις στις έξι το απόγευμα, στο 

Πανηπειρωτικό και την γαλακτοβιομηχανία Δωδώνη και στις επτά συγκέντρωση 

διαμαρτυρίας στο χώρο της Περιφέρειας Ηπείρου. 

Την κινητοποίηση αγροτών και κτηνοτρόφων στηρίζει το Νομαρχιακό Τμήμα της 

ΑΔΕΔΥ, όπως έκανε γνωστό με σχετική ανακοίνωση. 

 

Περισσότερα:  epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/oloklironetai-kai-o-sma-prevezas/
https://www.epiruspost.gr/me-ta-trakter-stin-plateia-stirixi-kai/


Επτά Φορείς Για Τον 

Αμβρακικό Σε 

Συνεργασία Με Την 

Τοπική Κοινότητα 

 
 

 

 

 

 

Μια πλατιά συμμαχία για την προστασία του μεγαλύτερου υγροβιότοπου της 

χώρας 
Μια πλατιά συμμαχία οργανώσεων και πολιτών στήνεται για να προστατευθεί το 

φυσικό περιβάλλον και η πολιτιστική κληρονομιά του μεγαλύτερου υγροβιότοπου της 

χώρας, ο οποίος απειλείται από την αγροκτηνοτροφία, τα υδροηλεκτρικά φράγματα, 

την ιχθυοκαλλιέργεια και τις μονάδες επεξεργασίας λυμάτων. 

Με όραμα την ανάδειξη της μοναδικής οικολογικής αξίας και της φυσικής και 

πολιτιστικής κληρονομιάς του Αμβρακικού, για την αποτελεσματικότερη διαχείριση, 

αποκατάσταση και προστασία των οικοσυστημάτων και της βιοποικιλότητάς του σε 

συνεργασία με την τοπική κοινότητα, 7 φορείς ένωσαν τις δυνάμεις τους 

δημιουργώντας τη «Συμμαχία για τον Αμβρακικό». 

Οι 7 φορείς ήρθαν σε επαφή με την τοπική κοινότητα και συζήτησαν το όραμα και τις 

δράσεις της για τα επόμενα χρόνια. Σε συνδυασμό με την ενεργό συμμετοχή της 

κοινότητας, οι φορείς πραγματοποιούν ερευνητικές δράσεις σχετικές με το φυσικό 

περιβάλλον στον Αμβρακικό για την κάλυψη των γνωστικών κενών μέσα από 

επιστημονικά δεδομένα. 

 

Περισσότερα:  ixotisartas.gr 

 

Ενστάσεις Και Αντιθέσεις Στο 

Νέο Νόμο Για Τα Ζώα 

 
 

 

 

 

 

Αποφασισμένη να προχωρήσει στην εφαρμογή του Νόμου 4830/2021 για τα ζώα 

συντροφιάς φέρεται η πολιτική ηγεσία του υπ. Εσωτερικών με την αρμόδια Ειδική 

Γραμματεία για την προστασία των ζώων συντροφιάς που έχει συσταθεί στο 

υπουργείο, να μην κάνει βήμα πίσω στις εκκλήσεις και στις επισημάνσεις της 

επιστημονικής κοινότητας για διορθώσεις επί των πρόδηλων σφαλμάτων που απειλούν 

το περιεχόμενο του Νόμου κυρίως όμως να δημιουργήσουν τελικά μεγαλύτερο 

πρόβλημα με τα αδέσποτα από αυτό που επιχειρεί να λύσει. 

Περισσότερα:  proinanea.gr 

https://ixotisartas.gr/%ce%b5%cf%80%cf%84%ce%ac-%cf%86%ce%bf%cf%81%ce%b5%ce%af%cf%82-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%bf%ce%bd-%ce%b1%ce%bc%ce%b2%cf%81%ce%b1%ce%ba%ce%b9%ce%ba%cf%8c-%cf%83%ce%b5-%cf%83%cf%85%ce%bd%ce%b5%cf%81/
https://www.proinanea.gr/topika/enstaseis-kai-antitheseis-sto-neo-nomo-gia-ta-zoa/


 

ΔΤ Σύσκεψη στο γραφείο 

Δημάρχου Λευκάδας με θέμα 

τη διαχείριση των αδέσποτων 

ζώων συντροφιάς 

 

 

 

 

 

 

 

Στις 24-01-2024 ημέρα Τετάρτη πραγματοποιήθηκε σύσκεψη στο γραφείο Δημάρχου 

Λευκάδας με θέμα τη διαχείριση των αδέσποτων ζώων συντροφιάς. Στη σύσκεψη 

παραβρέθηκαν ο Δήμαρχος Λευκάδας κ. Βεργίνης Ξενοφών ,η Αντιδήμαρχος κ. 

Κάτσενου Θεοδώρα , η Προϊσταμένη του Αυτοτελούς Τμήματος Τοπικής Οικονομικής 

Ανάπτυξης του Δήμου μας, τα μέλη της πενταμελούς επιτροπής διαχείρισης αδέσποτων 

ζώων συντροφιάς , κ. Αλίκη Μακρυγιώργου ως εκπρόσωπος του φιλοζωικού 

σωματείου LAWS , κ. Μarta Vozarova επαγγελματίας εκπαιδεύτρια και εκπρόσωπος 

της LITTLE FRIENDS LEFKAS, δεν προσήλθε η εκπρόσωπος της ANIMAL CARE 

LEFKAS. Παρών στη σύσκεψη ήταν και η δημοσιογράφος κ. Βιβιάννα Βαρδή  ως 

εθελοντής φιλόζωη. 

 

Περισσότερα:  mylefkada.gr 

 

 

Μακρά παράδοση στην 

καλλιέργεια και παραγωγή κουμ-

κουάτ στην Κέρκυρα 

 

 

 

 

 

 

 

Ένας πορτοκαλί καρπός με γλυκόξινη έως πικρόξινη γεύση αποτελεί το σήμα 

κατατεθέν της Κέρκυρας επί σχεδόν δυο αιώνες. 

 

Περισσότερα:  ertnews.gr 

 

 

https://www.mylefkada.gr/alles-eidiseis/ellada/dt-syskepsi-sto-grafeio-dimarchoy-leykadas-me-thema-ti-diacheirisi-ton-adespoton-zoon-syntrofias-218283/
https://www.ertnews.gr/ert3/makra-paradosi-stin-kalliergeia-kai-paragogi-koum-kouat-stin-kerkyra/

